
Tirsdag d 5. december kl. 17.00 – 19.00 
 
 
Sted: KKFO’en - Krea 
 
Tilstede: Heidi, Christine, Signe, Pia, Christina, Michael 
Afbud: Heller, Anne-Sofie, Rikke 
 
Dagsorden 

Personale nyt 

- Aske og Johnny stopper med udgangen af december. 
- Vi har ansat ny pædagog Morten der allerede er startet i Krea og der er ligeledes opslag 

oppe til en pædagog. Pt. Ingen mulige kandidater. Vi overvejer om stillingen skal slås op 
som psykomotorisk terapeut. 

- Vi har ansat Elias og Liv som pædagogmedhjælpere i hhv. SKB og Udeliv 
- Der er kommet 2 nye pædagogstuderende som skal være her frem til maj 2024 

Forældres brug af mobil i KKFO’en 

- Michael, Christina og 3 medarbejdere har kigget på de forskellige bud der er kommet 
fra forældrerådet og har tilføjet lidt. 

o Gerne bruge den blå telefon 
o Hilsen højre-justeres 

- Michael sørger for at laminere og hænge op 
- Forslag om at der ligeledes laves opslag med opfordring til at forældrene gerne må 

være med. 

Udforme en tekst til det næste aktivitetskatalog 

- Signe har hjulpet med at udforme en tekst der fletter noget af det ind, som Christina har 
skrevet ud til de forældre der har haft svært ved at udfylde tilmeldingen korrekt. 
 

Evaluering aktivitetsperiode – efterår 2023 

- De første 3 uger og de sidste 3 uger har børnene som udgangspunkt ikke mulighed for 
at skifte aktivitet. 

- Det er kun muligt at ønske at få 2 aktiviteter i tilmeldingen. Ved særlige ønsker om flere 
aktiviteter er det selvfølgelig en mulighed. 

- Koblingen af undervisningsforløbet med KP har været virkelig god og givet god mening 
for personalet ifht. at udforske nye muligheder. 

 



Faglige oplæg/forløb 2024 

- Nyt forløb fra KP. Fokus på fritidspædagogikken - praksisnært 
- Vincent Hendricks - (mis)trivsel oplæg for personale, Skolebestyrelse, KKFO Forældreråd 

og Kontaktforældre. 

Lukkedage 2024 

- Lukkedage i 2024 bliver 2. januar, 1. maj, 10. maj, 23., 27, 30. og 31. december 
- Der er altid lukket d. 24. december og Grundlovsdag 
- ”Sampasningsugerne” er i 2024 uge 29, 30 og 31 
- Vi har endnu ikke besluttet om vi bliver her i sommerferien eller slår os sammen med en 

anden KKFO. 
- Der er muligvis en besparelse på vej i forhold til at institutionernes åbningstid skal 

mindskes med 1 time om ugen. Så snart der er mere vished informerer Michael. 

Legeplads 

- Vi har planlagt at der bliver etableret en interaktiv legebane som kan medvirke til at gøre 
udemiljøet mere interessant – elevrådet har været med i beslutningen. 

- KKFO’ens bus har fået parkeringsplads foran bygningen pga. de nye 3-timers 
parkeringsbegrænsninger. 

Hvordan forløb forældremøde 24.10 

- Personalet oplevede at snakken omkring opsyn med legepladsen kom til at fylde meget 
og synes var ærgerligt, at der ikke altid er tillid/tiltro til at KKFO’en/personalet har 
overblik over den mest hensigtsmæssige fordeling af personalet. 

- Oplevelse af at der blev sagt at der kun var en voksen ude til børnene – det er ikke 
tilfældet. Der er altid en ude der udelukkende går rundt og holder opsyn og derudover 
en eller flere der tilbyder forskellige aktiviteter. 

- Vi sender ikke referat ud fra forældremøder. 
- Vi oplevede at fremmødet var større end det har været nogle af de tidligere år. 

Åbent hus 2.11 for kommende skolestartere 

- Stort fremmøde. Populær skole, mange uden for distriktet ønsker at deres børn skal gå 
her. 

- Det er distriktschefen der bestemmer den endelige fordeling, men det ser ud til at vi 
igen får 4 børnehaveklasser. 

Økonomi 2023 

- Går ud med et lille overskud som vi kan overføre til næste år 

 



Budget 2024 

- Er ikke udmeldt endnu. Michael sender det ud, når det er på plads. 

Forældreorientering 

- Toiletterne som Rikke havde skrevet omkring ikke altid er indbydende. 
o Toiletterne er aflåst om dagen så de er rene om eftermiddagen 
o Der kommer et vindue som kan åbnes og sikre bedre udluftning  
o Ekstra fokus på at guide børnene i Forårsforløbet til at bruge toiletterne 

hensigtsmæssigt 
- Spørgsmålet omkring YouTube er desværre blevet overset. Michael og Christina 

undersøger om vi kan sikre at KKFO’en bliver så reklamefri som muligt. 
- Opmærksomhed på at sikre at børnene i Forårsforløbet guides i at der om tirsdagen er 

mad på bålet og ligeledes at de guides til hvordan de selv skal skylle deres tallerken af i 
baljen mm. 

- Ønske om at dato for forældremødet bliver meldt ud så tidligt som muligt. 

Kommende møder i 2024 

- Ønske om at dagene ruller mellem mandag, tirsdag og onsdag. 


